
TRINAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb”, 

održane dne 9.11.1972.u 19 sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI:Krešimir Lessel,Željko Radivoj,Željko Haberštok,Stjepan 

Vidaković,Dragutin Dopler. Djelomično prisustvuje Branko Jerneić. 

DNEVNI RED; 1.Dogovor za skupštinu.

2.Plan rada.

J.Razno.

Knjiga inventara je tako rekuć gotova.Potrošni materi

jal se ne unosi u nju.Prigodom inventure potrošni će se materijal 

popisati na jednu listu.
Treba se pripremiti za skupštinu.Treba izvršiti neke 

izmjene u statutu,jer je zastario.Prijedlog novog statuta pripre

miti će Lessel i Haberštok.Po novom Statutu upravni odbor bi se 

birao na dvije godine,a ne na godinu dana,kao do sada.

Skupština će se održati oko 20.12.1972.,a najkasnije 

do 14.12.1972.treba biti plaćena sva zaostala članarina članova. 

Tko do tada ne namiri svoje dugovanje,nema pravo glasa,i nema 

pravo prisustvovati skupštini.

2. Nabavili smo novu "B0LEX" 16 mm.filmsku kameru sa

zoomom.Imamo 5*500 metara 16—milimetarske filmske trake.

U radu su filmovi: "RUKE" Marijana Hodaka,Žarka Ma- 

hović-a,crtani film Nenada Dereta,"IRIS" Zeljka Radivoj-a,dva 

filma Zdenka Mihaljević-a,film Mirka Mikuljan-a.Zlata Bilić je 

uzela traku i sprema se snimati,ali je otišla u Beograd,na Aka

demiju,na režiju.
Sa voditeljem buffeta treba potpisati ugovor,kao i

riješiti pitanje čistačice.



Obračun zadnjeg tečaja načinit će Krešimir Lessel.

Imamo osiguranu tehničku bazu.U sredstva treba uračunati

jednu kameru "CANON” 2x8 mm.sa Zoomom.Vlado Hoholač je platio za 

nju popravak 40.000.- dinara,pa je sada kamera u redu,samo je 

skraćen feder,pa kraće vuče.

Ponedjeljak ostaje zatvoreni klupski dan,samo za članove, 

a četvrtak otvoreni sastanak sa projekcijom.

Krunoslav Hajdler,koji je došao na sjednicu,saopćava 

da će FAS početi u ponedjeljak,utorak seliti.Prostorije će u naj

gorem slučaju do 1.prosinca biti ispražnjene.Dne 26.10.1972.bila 

je rasprava na sudu,na tužbu Gradskog vijeća za iseljenje FAS-a, 

pa je po presudi FAS dužan iseliti u roku od 15 dana.

ŽELJKO HABERŠTOK uz prijedlog izmjene Statuta,u kojemu

će mandat Upravnog odbora trajati dvije godine,predlaže da se 

na Skupštini za slijedeće dvije godine predloži isti Upravni od

bor,kako bi se mogle dovršiti neke započete akcije.Prihvaća se 

prijedlog da Haberštok poduzme korake u Gradskoj skupštini,kako 

bi dobili sredstva za kompletiranje tehničke baze na tonsko sni

manje, te povede organizaciju mogućnosti da Kino-klub "Zagreb” 

radi za sada kratke filmove,tonski ozvučene,a kroz stanovito vri

jeme da se eventualno može pristupiti i realiziranju cjelovečer

njeg igranog filma na 16 mm formatu,time da se po završetku pre

baci na format 55
Željku Radivoju odobravaju se dnevnice za put na festi

val u Somboru,kojemu će prisustvovati kao predstavnik kluba.
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